
PROTOKÓŁ NR XL/14 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 30 kwietnia 2014 r. 

 
Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk 

- inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XL Sesji Rady Gminy, przywitał 

Wójta Gminy, Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Radnych Rady Gminy oraz pozostałych zaproszonych 

gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 13 radnych, 

co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni na obradach 

XL Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Grzegorz Borkowski, 

2. Radna Ewa Stefania Bozik, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Włodzimierz Grycuk, 

7. Radny Jerzy Karpiuk, 

8. Radny Andrzej Konończuk, 

9. Radna Taisa Lisowska, 

10. Radna Nina Markiewicz, 

11. Radna Anna Petelska, 

12. Radna Joanna Sołowiej, 

13. Radna Maria Wróblewska. 

 

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta - Moniki Gościk 

wyłożone są protokoły obrad XXXIX Sesji Rady Gminy. Przypomniał, że w trakcie dzisiejszej Sesji Radni 

mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołu, po czym zostanie przyjęty i podpisany.  

Pan Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został 

przesłany Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do 

przedstawionego porządku obrad. 

 Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, a następnie poddał go pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 radnych. 

Za – 13,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 
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W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek 

obrad XL Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

4. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Gródek. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie Gminy Gródek na 2014 r.;  

b) udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku wpisanego do 

rejestru zabytków;  

c) upoważnienia Wójta Gminy Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego 

zabezpieczającego prawidłową realizację umowy;  

d) przystąpienia do realizacji inwestycji współfinansowanej ze środków pochodzących                    

z budżetu Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju 

Obszarów Wiejskich; 

e) przystąpienia do realizacji inwestycji współfinansowanej ze środków pochodzących                   

z budżetu Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju 

Obszarów Wiejskich; 

f) zmiany uchwały w sprawie określenia zasad poboru w drodze inkasa podatków lokalnych 

na terenie gminy Gródek, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia przysługującego inkasentom z tego tytułu; 

g) zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie podziału powiatu 

białostockiego na okręgi wyborcze w wyborach rady powiatu; 

h) wzniesienia obelisku ku czci Konstantego Kalinowskiego; 

i) zwolnienia dyrektora Zespołu Szkół w Gródku z obowiązku realizacji tygodniowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych; 

j) udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości. 

6. Rozpatrzenie skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku 

w zakresie nieudzielenia zasiłku celowego:  

a) podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gródku w zakresie nieudzielenia zasiłku celowego.  

7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

8. Sprawy różne.  

9. Przyjęcie protokołu obrad XXXIX Sesji Rady Gminy.  

10. Zamknięcie obrad.  

 

 (Projekt porządku obrad stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Ad.3. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

 Żadnych uwag i wniosków do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Na obrady dotarł Radny 

Bronisław Kazberuk) 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż ocena zasobów pomocy społecznej wraz ze 

sprawozdaniem z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2013 została dostarczona 

radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy poinformował Radnych, iż zgodnie z art. 16a ust. 4 ustawy                   

o pomocy społecznej organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego do końca kwietnia przedkłada 

radzie gminy ocenę zasobów pomocy społecznej, która jest pomocna do planowania budżetu na rok 

następny i daje nam pewne wskaźniki dotyczące sytuacji demograficznej i społecznej. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz stwierdził, że zasoby pomocy społecznej powiązane są 

zarówno z kondycją Gminy jak i całego państwa. Wielkość udzielanej pomocy przez GOPS każdego roku 

wzrasta jednak, wysokość świadczeń i zasiłków maleje – dodał. 

Radny Włodzimierz Grycuk zwrócił się z pytaniem na jakich zasadach i dla kogo przyznawany 

jest dodatek pielęgnacyjny? 

Krystyna Sawicka – Kierownik GOPS odpowiedziała, że jest to dodatek przyznawany dla osób 

po 75 – roku życia, które nie nabyły praw do świadczeń emerytalno-rentowych w ZUS lub KRUS i wynosi 

153 zł miesięcznie. 

Więcej żadnych pytań i uwag do przedstawionej oceny zasobów nie zgłoszono. 

 

(Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Gródek wraz ze sprawozdaniem z działalności GOPS za 2013 r. stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu) 

 

Ad.5a. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2014 r. został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt zmian do budżetu Gminy Gródek na 

2014 r. i odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. 

Radny Andrzej Konończuk prosił o przybliżenie na jakie projekty zaplanowano zwiększenie 

pożyczki krótkoterminowej dla Gminnego Centrum Kultury. 
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Renata Wysocka – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zgodnie z wnioskiem Gminnego Centrum 

Kultury pożyczka jest na zabezpieczenie wkładu własnego niezbędnego do realizacji dwóch projektów 

współfinansowanych ze środków Unii Europejskiej za pośrednictwem Lokalnej Grupy Działania Puszcza 

Knyszyńska, pod nazwami: „Spotkania po latach. Cykl wiejskich festynów w gminie Gródek” o wartości 

całkowitej 56 433,00 zł i kwocie dofinansowania 39 689,00 zł oraz „Oznakowanie i upamiętnienie miejsc            

o znaczeniu historycznym na terenie gminy Gródek” o wartości całkowitej 34 780,00 zł i kwocie 

dofinansowania 23 376,00 zł. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne.  

Głosowało 14 Radnych 

Za – 124 przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian               

w budżecie Gminy Gródek na 2014 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XL/297/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2014 r. stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad.5b. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku wpisanego do rejestru zabytków został 

dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy poinformował, iż 8 kwietnia 2014 r. do Urzędu Gminy wpłynął 

wniosek Proboszcza Parafii Rzymskokatolickiej w Gródku o przyznanie dotacji na remont elewacji 

kościoła. 

Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał 

pod głosowanie jawne. 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w udzielenia dotacji 

celowej na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku wpisanego do rejestru zabytków została 

podjęta. 

 Stanisław Kochanowski – Proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej w Gródku podziękował 

Radnym za udzielenie pomocy finansowej.  
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(Uchwała Nr XL/298/14 w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku wpisanego 

do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5c. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta 

Gminy Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową 

realizację umowy został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały, który dotyczył upoważnienia Wójta do 

zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację umowy                                 

co w konsekwencji umożliwi podpisanie umowy przyznania pomocy na realizację projektu „Rozbudowa 

oczyszczalni ścieków w Gródku” 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

upoważnienia Wójta Gminy do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową 

realizację umowy została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XL/299/14 w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego 

zabezpieczającego prawidłową realizację umowy stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5d. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

realizacji inwestycji współfinansowanej ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej              

z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich został dostarczony 

radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały, który dotyczył wyrażenia zgody na 

przystąpienie do realizacji projektu dotyczącego budowy sieci wodociągowej do wsi Podzałuki pod 

warunkiem uzyskania dofinansowania ze środków Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-

2013. 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0 wstrzymujących się – 0 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

przystąpienia do realizacji inwestycji współfinansowanej ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich została 

podjęta. 

 

(Uchwała Nr XL/300/14 w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji współfinansowanej ze środków pochodzących               

z budżetu Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich stanowi załącznik nr 

10 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5e. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

realizacji inwestycji współfinansowanej ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej      

z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich został dostarczony 

radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały, który dotyczył wyrażenia zgody na 

przystąpienie do realizacji projektu dotyczącego doposażenia Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów      

w Gródku w pojemniki do segregacji, prasę do odpadów i wagę najazdową oraz wózka paletowego pod 

warunkiem uzyskania dofinansowania ze środków Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-

2013. 

 Radny Włodzimierz Grycuk zapytał czy waga będzie przystosowana do ważenia samochodów 

ciężarowych? 

Monika Gościk – inspektor Urzędu Gminy odpowiedziała, że będzie to tylko waga najazdowa       

z naciskiem do 4 ton. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

przystąpienia do realizacji inwestycji współfinansowanej ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich została 

podjęta. 

 

(Uchwała Nr XL/301/14 w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji współfinansowanej ze środków pochodzących          

z budżetu Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich stanowi załącznik nr 

11 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5f. 
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Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały       

w sprawie określenia zasad poboru w drodze inkasa podatków lokalnych na terenie gminy Gródek, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia przysługującego inkasentom     

z tego tytułu został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy wyjaśniła, że zmiana uchwały wynika z dokonania w dniu 29 

marca 2014 r. wyboru nowego sołtysa sołectwa Grzybowce. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała    

w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad poboru w drodze inkasa podatków 

lokalnych na terenie gminy Gródek, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia przysługującego inkasentom z tego tytułu została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XL/302/14 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad poboru w drodze inkasa podatków 

lokalnych na terenie gminy Gródek, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia przysługującego 

inkasentom z tego tytułu stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

 

Ad.5g. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie podziału powiatu białostockiego na 

okręgi wyborcze w wyborach rady powiatu został dostarczony radnym wraz z materiałami na 

dzisiejsze obrady. 

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy przedstawiła wniosek Starosty Powiatu Białostockiego z dnia 

10 kwietnia 2014 r. w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie 

podziału powiatu białostockiego na okręgi wyborcze. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała     

w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie podziału 

powiatu białostockiego na okręgi wyborcze w wyborach rady powiatu została podjęta. 
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(Uchwała Nr XL/303/14 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie podziału 

powiatu białostockiego na okręgi wyborcze w wyborach rady powiatu wraz z wnioskiem Starosty Powiatu Białostockiego 

stanowi załącznik nr 13  do protokołu) 

 

Ad.5h. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wzniesienia obelisku 

ku czci Konstantego Kalinowskiego został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze 

obrady. 

„W związku z realizacją przez Gminne Centrum Kultury projektu pn. Oznakowanie i upamiętnienie 

miejsc o znaczeniu historycznym na terenie gminy Gródek, obejmującego m.in. budowę obelisku ku czci 

Konstantego Kalinowskiego na działce o numerze geodezyjnym 120 w Mostowlanach, niezbędne jest 

podjęcie uchwały wyrażającej zgodę na wzniesienie takiego obelisku. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy 

o samorządzie gminnym podejmowanie uchwał w sprawach herbu gminy, nazw ulic i placów będących 

miejscami publicznymi a także wznoszenia pomników należy do wyłącznej właściwości rady gminy” – 

wyjaśniła Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy. 

„Inicjatywa upamiętnienia Konstantego Kalinowskiego zrodziła się w ubiegłym roku podczas 

obchodów 150 rocznicy wybuchu Powstania Styczniowego. Prelegenci zorganizowanej wówczas 

konferencji popularno-naukowej zauważyli, że wskazanym byłoby upamiętnienie postaci Konstantego 

Kalinowskiego poprzez ustawienie tablicy lub pomnika” – dodał Jerzy Chmielewski – Dyrektor 

Gminnego Centrum Kultury. 

Radny Andrzej Konończuk zwrócił uwagę aby podczas posadowienia pomnika właściwie 

przytwierdzić i zabezpieczyć przed kradzieżą rekwizyty dołączonye do obelisku, tj. koła, broni i kosy 

widniejących na przedstawionej koncepcji stanowiącej załącznik do projektu uchwały. 

Więcej żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

(Nieobecni podczas głosowania: Radna Anna Petelska i Radny Bronisław Kazberuk) 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała          

w sprawie wzniesienia obelisku ku czci Konstantego Kalinowskiego została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XL/304/14 w sprawie wzniesienia obelisku ku czci Konstantego Kalinowskiego stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu) 

 

Ad.5i. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu 

Szkół w Gródku z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 
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Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały, który został przygotowany w oparciu    

o wniosek Dyrektora Zespołu Szkół o zwolnienie z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych  

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

(Nieobecny podczas głosowania Radny Bronisław Kazberuk) 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała           

w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu Szkół w Gródku z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych została podjęta. 

Anna Grycuk – Dyrektor Zespołu Szkół podziękowała Radnym Rady Gminy za podjęcie 

uchwały. 

 

(Uchwała Nr XL/305/14 w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu Szkół w Gródku z obowiązku realizacji tygodniowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

Ad.5j. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny 

nieruchomości. 

Mirosława Iwona Gościk – inspektor Urzędu Gminy przedstawiła projekt uchwały wyjaśniając, 

iż od najemcy lokalu wpłynął wniosek na podstawie którego dokonano oszacowania nieruchomości przez 

rzeczoznawcę i w oparciu o art. 11 uchwały Nr XXI/161/12 Rady Gminy Gródek z dnia 27 czerwca 2012 r. 

w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony ustalono wysokość 

bonifikaty. 

Żadnych pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 14 Radnych 

Za – 14  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0  

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała         

w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości została podjęta. 

 

(Uchwała nr XL/306/14 w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 

 

Ad.6. 



 10 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie skargi na działalność 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w zakresie nieudzielenia zasiłku celowego 

został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady oraz przypomniał, że zgodnie z uchwałą 

nr XXXIX/296/14 z dnia 19 marca 2014 r. Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady 

Gminy Gródek miała za zadanie zbadać zarzuty podniesione w skardze. 

Alina Gościk – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych odczytała 

protokół Nr 16/14 z posiedzenia Komisji z dnia 7 kwietnia 2014 r. 

Żadnych pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0  

 

(Nieobecny podczas głosowania Radny Grzegorz Borkowski) 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała            

w sprawie skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w zakresie 

nieudzielenia zasiłku celowego została podjęta. 

 

(Uchwała nr XL/307/14 w sprawie skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w 

zakresie nieudzielenia zasiłku celowego wraz z protokołem Nr 16/14 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 

 

Ad.7. 

 Radna Anna Petelska poinformowała, iż mieszkańcy miejscowości Waliły-Stacja wnioskują                  

o utworzenie placu zabaw dla dzieci w miejscowości w okolicy budynku po byłej szkole podstawowej. 

 Radna Maria Wróblewska poinformowała, że w miejscowości Sofipol od czterech tygodni 

latarnie uliczne włączone są przez całą dobę, na co Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że takie 

sprawy należy na bieżąco zgłaszać dla merytorycznie odpowiedzialnego pracownika Urzędu Gminy. 

 Radna dodała, że droga na odcinku z Bobrownik do Gobiat jest w bardzo złym stanie i występują 

duże uskoki. Zapytała też czy w ramach przebudowy ulicy Chodkiewiczów istnieje możliwość wymiany 

trylinki na kostkę brukową przy dwóch zjazdach na ulicy Białostockiej oraz czy woda w zbiorniku wodnym 

w Zarzeczanach jest zdatna do kąpieli? 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że obecny projekt przebudowy ulic w Gródku nie 

dotyczy tej części ulicy Białostockiej ale Powiatowy Zarząd Dróg planuje wymianę nawierzchni tych 

zjazdów, natomiast woda w zbiorniku wodnym badana będzie 2 tygodnie przed utworzeniem kąpieliska. 

 Radny Grzegorz Borkowski zwrócił uwagę, że zbyt rzadko na drodze krajowej do Bobrownik 

można spotkać funkcjonariuszy Policji. Zapytał również czy w bieżącym roku będzie uruchomiony program  

na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków? 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że policja patroluje drogę krajową nr 65 przez cały 

czas, jednak jest to duży odcinek z Bobrownik do Ełku. W sprawie oczyszczalni ścieków wyjaśnił, że 

http://ug-grodek.pbip.pl/index.php?event=informacja&id=5073
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prawdopodobnie w obecnej perspektywie finansowej nie będzie już konkursów w zakresie gospodarki 

wodno-ściekowej. 

 Radna Ewa Stefania Bozik zwróciła uwagę, że należy zastanowić się nad powołaniem komisji, 

która miałaby za zadanie sprawdzenie porządku na terenie gminy, zwłaszcza przed posesjami. Dodała, że 

przed rozpoczęciem sezonu letniego ważne jest zwrócenie uwagi na wiosenne porządki i przestrzeganie 

przez mieszkańców zasad określonych w regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie naszej 

gminy. Poinformowała, że w miejscowości Downiewo na jednej z działek mieszkaniec zrobił wysypisko 

śmieci i składuje tam różne odpady. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że Z Urzędu zostaną podjęte kroki mające na celu 

ustalenie właściciela działki i zobowiązania do uprzątnięcia terenu, natomiast w stosunku do utrzymania 

porządku przy posesjach należy zastanowić się nad powołaniem odpowiedniej komisji, która dokona 

przeglądu stanu posesji i zwróci uwagę mieszkańcom na utrzymywanie czystości i porządku. 

Radna Ewa Stefania Bozik prosiła o przybliżenie wniosków z zorganizowanego na początku 

kwietnia spotkania Wójta z Sołtysami. Zwróciła uwagę również, iż na drodze krajowej należy ustawić znak 

kierujący do wsi Popówka, miejsca pamięci historycznej. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że w sprawie ustawienia odpowiedniego znaku 

złożony zostanie wniosek do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Dodał, że na spotkaniu                 

z Sołtysami poruszono kilka kwestii, m.in. dotyczących gospodarki odpadami, natomiast sołtysi w zakresie 

potrzeb inwestycyjnych w sołectwach na piśmie przedłożyli najpilniejsze potrzeby i wnioski mieszkańców. 

 Radna Taisa Lisowska poinformowała, że na drodze powiatowej do Radunia powstały pęknięcia             

i prosiła o zgłoszenie tej sprawy w Powiatowym Zarządzie Dróg. Dodała również, że istnieje problem                  

z dowozem dzieci z Radunia, które muszą każdego dnia pokonać długi odcinek drogi do przystanku oraz 

zgłosiła wniosek o remont świetlicy w miejscowości Nowosiółki. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że odpowiednie pismo do Powiatowego Zarządu 

Dróg zostanie przygotowane przez pracownika ds. dróg a na remont świetlicy będzie możliwy po ujęciu 

takiego przedsięwzięcia w budżecie gminy i pojawieniu się możliwości dofinansowania ze środków UE. 

 Radny Janusz Michał Cimochowicz zwrócił uwagę na występujący problem z lekarzem 

rodzinnym w Gródku i dużymi kolejkami. 

 Radny Jerzy Karpiuk wnioskował o podsypkę ulicy Piaskowej destruktem pozyskanym z remontu 

ulicy Chodkiewiczów. 

 O podsypanie ulicy Młynowej w ten sposób wnioskowała również Radna Nina Markiewicz. 

 Radny Włodzimierz Grycuk pytał, gdzie rolnicy mogą przywozić zużytą folię kiszonkarską i jakie 

są perspektywy realizacji budowy drogi Waliły-Stacja – Nietupa, na remont której Rada Gminy przyznała 

dotację. 

Radny złożył również pisemną interpelację w sprawie remontu budynku Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Gródku. 

 Mirosław Gryko – Kierownik Komunalnego Zakładu Budżetowego odpowiedział, że folię 

kiszonkarską obiera mobilny punkt bezpośrednio z posesji a także każdy z rolników może osobiście folię 

przywieźć do Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych. 
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Ad.8. 

 

Pani Nina Choruży– właściciel sklepu przy ulicy Chodkiewiczów 33 poinformowała radnych                 

o zastrzeżeniach do projektu w zakresie planowanego parkingu przy nieruchomości, w której znajduje się 

ich sklep. Wyjaśniła, że planowany parking został przesunięty od głównego wejścia do budynku co jest 

rozbieżne z parkingiem istniejącym i została pozbawiona dojazdu pod drzwi sklepu. 

 Stanisław Szemiot – podinspektor Urzędu Gminy poinformował, iż w najbliższym czasie 

zorganizowane zostanie spotkanie z projektantem i wykonawcą w sprawie ewentualnej zmiany w projekcie. 

Dodał również, że projekt został wykonany przez Powiatowy Zarząd Dróg, który co do zasady nie 

projektuje budowy parkingów.  

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy poinformował również, że wszystkie parkingi w pasie drogi, 

zaplanowane zostały w oparciu o dobrą współpracę z Powiatem Białostockim. Przypomniał, że podczas 

przebudowy innej drogi powiatowej, ul. Białostockiej, właściciel sklepu „Łasuch” chcąc mieć parking przy 

sklepie musiał go wykonać na własny koszt w uzgodnieniu z Powiatowym Zarządem Dróg. 

Katarzyna Rogacz – sołtys sołectwa Pieszczaniki wnioskowała o budowę placu zabaw                  

w miejscowości Pieszczaniki i wyrównanie drogi gminnej we wsi. 

 Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.9. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag do udostępnionego na 

stole protokolarna protokołu XXXIX Sesji Rady Gminy. 

W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XXXIX/14 Sesji Rady Gminy z dnia 19 marca 2014 r.” 

Głosowało 10 Radnych 

Za – 10  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

(Nieobecni podczas głosowania Radny Grzegorz Borkowski, Radny Janusz Cimochowicz, Radny 

Bronisław Kazberuk, Radny Jerzy Karpiuk) 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół 

XXXIX Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad.10. 

 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XL Sesji Rady Gminy został wyczerpany. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował Radnym oraz wszystkim uczestnikom Sesji                  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XL Sesji Rady Gminy Gródek”. 
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Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 44) wymienione poniżej: 

1. projekt porządku obrad (kart 2); 

2. lista obecności radnych (kart 1); 

3. lista obecności sołtysów (kart 2); 

4. lista obecności zaproszonych gości (kart 1); 

5. informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart 7); 

6. ocena zasobów pomocy społecznej wraz ze sprawozdaniem z działalności GOPS za 2013 r. (kart 37); 

7. uchwała nr XL/297/14 (kart 10); 

8. uchwała nr XL/298/14 (kart 1); 

9. uchwała nr XL/299/14 (kart 1); 

10. uchwała nr XL/300/14 (kart 1); 

11. uchwała nr XL/301/14 (kart 1); 

12. uchwała nr XL/302/14 (kart 1); 

13. uchwała nr XL/303/14 wraz z wnioskiem Starosty Powiatu Białostockiego (kart 4); 

14. uchwała nr XL/304/14 (kart 2); 

15. uchwała nr XL/305/14 (kart 1); 

16. uchwała nr XL/306/14 (kart 1); 

17. uchwała nr XL/306/14 wraz  z protokołem nr 16/14 Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych (kart 7). 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Przewodniczący Rady                   Protokołowała 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 

 


